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PÈSSIMA GESTIÓ DELS EFECTIUS D’ARRO 
GIRONA, I VULNERACIÓ DE LA NORMATIVA 

 
 
 

Avui, dia 21 de febrer és vaga general, la 
qual estava prevista i comunicada des de 
feia dies. Hi hagut diversos talls arreu de 
Catalunya, amb afectacions de trànsit. 
Bé, un cop feta la introducció entrem en 
matèria.  
 
Aquest matí, a les 05:00 hores, han 
iniciat servei 7 equips d’ARRO; amb una 
planificació de treball que anava des de 
les 05:00 a les 17:00 hores. Un cop els 
efectius han estat al brífing policial, els 

responsables del torn han preguntat als agents, seguint instruccions dels Caps de 
l’Àrea, si volien modificar/allargar la jornada de treball fins a les 20:30 hores, a canvi 
d’hores acumulades o romanent... Els companys/es, amb bon criteri, han dit que de 
cap manera volien fer més hores per un fet totalment previsible, el qual havia estat 
mal planificat. 
 
Els caps de l’Àrea en obtenir aquesta resposta l’han traslladat a l’Intendent de la regió 
(RPG), el qual preguntat als agents d’ARRO: si el motiu de la negativa al 
perllongament era que els havien tret les hores extraordinàries de l’espai Gironès, 
(“càstig” de la pròpia Àrea/Regió com a represàlia a la negativa dels efectius a fer 
aquest servei amb OER), que els hi tornava a donar les Hores Extres... Els 
companys/es, novament, han dit NO a aquest “xantatge”. 
 
Sobre les 15:30 hores, els efectius de l’ARRO ha estat informats que el Comissari 
(Cap RPG) ha ordenat que la jornada laboral passaria a ser, d’un mínim 15,5 
hores, de manera obligatòria fins a les 20:00 hores; Vulnerant la normativa !! 
 

Caps de l’Àrea i Caps de Regió, vostès són uns PÈSSIMS gestors. A més, estan 
vulnerant la normativa en jornada i horaris, ja que les manifestacions d’aquesta 
tarda a les 18:00 hores a la Ciutat de Girona ja estaven previstes des de feia dies (hi 

ha infinitat de cartells i missatges que així ho demostren), o sigui no és un fet sobtat i 
per tant no es tracta d’un perllongament... sinó d’una pèssima planificació dels Cap de 
l’Àrea, els quals han vulnerat la normativa de manera evident i intencionada. 

  


